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Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete 
8945 Bak, Rákóczi u. 2/a. 
 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Bak község Önkormányzati Képviselő-testületének 2012. december 13. napján a 
Faluház épületében (8945 Bak, Rákóczi u. 4.) 1933 órai kezdéssel megtartott 
rendkívüli nyílt üléséről. 

 
Jelen vannak:        - Molnár Károly, polgármester 
   - Farkas Tamás Attila, alpolgármester 
   - Balogh Elemér, települési képviselő 
   - Németh Dezső, települési képviselő  
  - Tamás Béláné, települési képviselő 
  - Toplak Tiborné, települési képviselő.                   
                                                                  
Tanácskozási joggal:  Császár László, körjegyző 
   Garamvölgyi György ÁMK igazgató 
   Baloghné Bacsa Ibolya IKSZT munkatárs. 
 
 
Molnár Károly, polgármester köszönti az ülésen megjelenteket. A polgármester 
megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő települési 
képviselőből 6 fő jelen van. Jegyzőkönyvvezetésre Császár László körjegyzőt, jegyzőkönyv 
hitelesítésre Balogh Elemér és Németh Dezső települési képviselőket kéri fel, melyet a 
képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadott. A továbbiakban javaslatot tesz, hogy a 
meghívóban kiküldött napirendek kiegészítésre kerüljenek egyebek napirenddel is. 
 
A javaslattal a testület egyetértve – 6 igen szavazattal – az alábbi napirendet fogadja el:  
 
1. Köznevelési intézmények átalakítása. 

Előterjesztő: Molnár Károly polgármester. 

2. Válicka-völgye és Térsége Területfejlesztési és Idegenforgalmi Társulás további 

működtetése. 

Előterjesztő: Molnár Károly polgármester. 

3. Egyebek. 
3.1. 2012. évi szakfeladatrend. 
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3.2. Önkormányzati adósságkonszolidáció. 
3.3. PA-MED Bt. fogorvosi ügyeleti megállapodása. 

Előadó: Mindhárom napirendnél Császár László körjegyző. 
 

 
Napirendek tárgyalása: 

 
1. Köznevelési intézmények átalakítása. 
 Előterjesztő: Molnár Károly polgármester. 

Molnár Károly, polgármester: jelen jegyzőkönyv 1. számú melléklete szerint kiküldésre 
került az előterjesztés. 
 
Császár László, körjegyző: A köznevelési intézmények állami kézbe adása eljárás során 
folyamatosan sok olyan új tény, adat merült fel, amelyet a testületnek az intézményei 
átalakítása során mérlegelnie kell, ezért javasolja, hogy a kiküldött előterjesztéseket egy 
anyagban, összefüggően tárgyalja a testület. Az állami köznevelési feladat állami kézbe 
adása aránylag egyszerű eset, hiszen vagy döntést hoz a korábbi fenntartó, vagy az átadási 
törvény alapján december 20-ig az oktatásért felelős miniszter határozattal pótolja az 
ezirányú döntést. A megállapodás elkészült, egyeztetésre került az illetékes tankerületi 
igazgatóval. Az intézmények átalakítása azonban több kérdést vet fel. Az előterjesztés még 
azzal a koncepcióval készült, hogy az oktatás átadása után az ÁMK megszüntetésre kerül és 
jogutódként létrehozásra kerül egy óvoda és a közművelődési tevékenységre egy másik 
intézmény vagy az óvodai tevékenységhez kerül integrálásra a köznevelés, mivel Zalatárnok 
egyértelműen jelezte, hogy az ÁMK-ból az oktatási tevékenység megszűnése miatt ki kíván 
lépni. Sárhida testülete is tárgyalta az előterjesztést, de döntés még nem született. A mai, 
illetve az elmúlt napon a Tankerülettel, illetve a Kincstárral több egyeztetést folytattunk. 
Ennek eredményeként merült fel a jelenlegi ÁMK tevékenységében szereplő felnőttképzés 
problémája. A felnőttképzés tekintetében 2009-ben benyújtásra került egy TÁMOP pályázat, 
amely 2012. március 30-ával lezárult. Az a projekt 5 éves fenntartási kötelezettségű. Mind 
Garamvölgyi igazgató Úr, mind én próbáltuk elérni a tankerületi igazgató Úrnál, hogy a KIK 
ezt a projektet is vegye át, azonban ez nem illeszkedik szervesen az oktatási 
alapfeladatokhoz, ezért ennek átvétele elől igazgató Úr elzárkózott. Az ESZA telefonon nem 
ad felvilágosítást az ügyben, hogy a jogszabályi változás vis maior jellegű-e, fennmarad-e a 
fenntartási kötelezettség, a pályázót terhelve. A támogatási szerződést áttekintve 
megállapítható, hogy a pályázatot a Göcsej Kapuja Bak ÁMK nyújtotta be, nyerte el, Bak 
Rózsa utca 37. szám alatti megvalósítási hellyel. Mivel esetünkben több mint 21 mFt 
összegű projektről van szó, felmerül annak kérdése, hogy az ÁMK megszüntetése 
keletkeztet-e visszafizetési kötelezettséget. Emiatt a testületeknek mérlegelnie kell, hogy az 
intézményi átalakítások során hogyan dönt. Felmerült annak lehetősége, hogy az ÁMK 
Társulási Megállapodása és Alapító Okirata kerüljön módosításra azzal, hogy Zalatárnok 
Önkormányzat kiválásához Bak és Sárhida hozzájárul, az ÁMK tevékenységéből az állami 
köznevelési feladatok kiemelésre kerüljenek. A mai napon polgármester Úrral 
megbeszéléseket folytattunk ezügyben Mázsa polgármester Úrral is. Az a javaslat hangzott 
el, hogy Bak és Sárhida a Társulást és az ÁMK-t továbbra is tartsa fenn, a sárhidai óvoda 
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önálló intézménnyé való átalakítás mellett. Így az ÁMK-ban a baki óvoda és a 
közművelődési, könyvtári tevékenység maradna. A fennmaradó ÁMK-ba Bak a 
közművelődési tevékenységbe alkalmazottat nem tud bevinni, mert az IKSZT pályázat miatt 
a dolgozók önkormányzati alkalmazásban való továbbfoglalkoztatása szükséges. Bak esetén 
a közművelődési tevékenység ellátása az Önkormányzat és az ÁMK közötti megállapodás 
alapján történne. Ténylegesen tehát a továbbiakban a baki óvoda lenne a tényleges ÁMK, 
vezetője pedig az óvodavezető. A visszafizetési kötelezettség elkerülése érdekében az tűnik 
az egyetlen járható útnak, ha az ÁMK, mint szervezet megmarad. Személy szerint számára 
problémát jelent, hogy mit is jelent valójában a felnőttképzéssel kapcsolatos utánkövetési, 
fenntartási kötelezettség. A tankerületi igazgató Úr a mai napon azt nyilatkozta, hogy a 
január 15-ig megkötendő vagyonkezelői szerződésben hozzájárul a felnőttképzés Rózsa utca 
37. szám alatti fenntartásába. 
 
Garamvölgyi György, ÁMK igazgató: A jogi helyzet az, hogy a felnőttképzési 
akkreditáció jogutódlással megörökölhető. A köznevelés kiválik az ÁMK-ból. A fenntartók 
jogosítványa, hogy az intézmény további sorsát illetően mit döntenek. Jelenleg az ÁMK 
fenntartása és megszüntetése is járható út. Ha átalakítással egy jogutód intézményt hoznak 
létre, az is járható út. Be kell jelenteni a változást és az akkreditáció jogutódja ez az 
intézmény lesz. Lát egy olyan kockázatot, hogy eddig oktatási intézmény lévén, könnyített 
eljárással kapta meg a címet az intézmény. Egy ellenőrzés vethet fel problémákat. A 
felnőttképzésnek, mint tevékenységnek anyagi vonzatát nem látja. Jelenlegi tudása szerint 
kell felnőttképzési tanácsadó tevékenységet fenntartani. Évente egy tanfolyamot kell tartani, 
ami 2013-ban lesz aktuális, de ez a nyelvi képzéssel, amit a Számpont Kft-vel 
együttműködve szerveztünk, megoldott. Januárban elkezdődnek ezek a tanfolyamok. 
Reményei szerint ez a program 2014-ig elmegy, így abban az évben is megoldott a 
fenntartás. Minden évben – ha mást nem is – egy három fős képzést tudunk szervezni. A 
tevékenység fenntartható, a felnőttképzés, mint ilyen költségvetési plusz forrást nem 
igényel.  
 
Németh Dezső, települési képviselő: Ha az ÁMK megmaradna, a fő tevékenység a 
felnőttképzés lenne? 
 
Garamvölgyi György, ÁMK igazgató: Egyik tevékenysége lenne. A felnőttképzés 
valójában a Faluházban történik, a projekt keretében beszerzett fénymásoló, projektor, 
digitális tábla itt van elhelyezve. Nem lehet gond a fenntartás. 
 
Molnár Károly, polgármester: Arra azért figyelni kell, hogy az államosításba ezek az 
eszközök semmiképpen ne kerüljenek bele. 
 
Németh Dezső, települési képviselő: Tegyük fel, hogy az iskola átkerül állami fenntartásba, 
hogyan lesz az ÁMK felállása? Garamvölgyi Úr lesz az ÁMK igazgatója? 
 
Garamvölgyi György, ÁMK igazgató: Ő pedagógus álláshelyen dolgozik, átkerül a KIK 
állományába, az ÁMK-nál megszűnik a jogviszonya. 
 
Németh Dezső, települési képviselő: Ezek szerint a közalkalmazotti státuszát megtartva 
kerül ki az igazgató Úr az ÁMK kereteiből. 
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Császár László, körjegyző: A létrehozandó intézményi kereteket az alapján kellene 
meghatározni, hogy a TÁMOP program milyen fenntartási kötelezettséget ró a jogutódokra. 
Arra kell nagy figyelmet fordítani, bebiztosítani a lehetőségek szerint, hogy ne legyen 
visszafizetési kötelezettség. A támogatási szerződéssel az a problémája, hogy azt a Göcsej 
Kapuja Bak ÁMK kötötte meg a Rózsa utca 37. megvalósítási helyre. Kérdés, hogy ezt a 
kötelezettséget átveheti-e egy másik önkormányzati intézmény? Az a probléma, hogy az 
intézményi átszervezést a folyamatos munka érdekében december 31-ig meg kellene 
valósítani. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Ámul-bámul a fordulatokon. Az a kérdés, hogy a 
jogszabályi változás tekinthető-e vis maior helyzetnek. Az önkormányzat profiljába a 
felnőttképzés nem fér bele. Ilyen faramuci ÁMK-t nem látott még csak a visszafizetési 
kötelezettség elkerülése miatt. Annak a lehetőségét kellene megvizsgálni, hogy nem lehet-e 
a felnőttképzést egy non-profit kft-vel megoldani. Az ÁMK-nak pont az a lényege, hogy 
három olyan területet ölelt fel, ami valóban összetartozott, az óvodákat, iskolákat, 
közművelődést. Inkább azon kéne ügyködnünk, hogy vigye az állami fenntartó a 
felnőttképzést is. 
 
Császár László, körjegyző: Egészen addig fel sem merült az ÁMK, mint intézmény 
további megtartása, amíg át nem nézték a TÁMOP projekt támogatási szerződését, pályázati 
kiírását, illetve amíg a Tankerület ki nem jelentette, hogy ezt a projektet nem veszi át. 
 
Garamvölgyi György, ÁMK igazgató: A TÁMOP pályázat közművelődési intézményre 
volt kiírva. A felnőttképzési tevékenység a Faluházban, mint képzési helyen került 
megvalósításra.  
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Az ÁMK alkalmazottjai most többségében 
pedagógusok. A tanárokat elviszi a Klebelsberg. Lesz egy üres ÁMK-nk 4 óvónővel és 2 
dajkával. Vagy óvónőt kell felvenni, vagy korlátozni az óvodai nyitva tartást, mivel a 
mostani vezető óvónő is csoportba osztott óvónő. Hogyan fogja bírni ezeket a feladatokat, 
főként ha esetleg jövő szeptembertől a sárhidai és a bocföldei óvoda is az ÁMK-hoz kerül? 
 
Császár László, körjegyző: Nagyon fontos kérdés, hogyan lehet megvalósítani a jövőben a 
felnőttképzést a kellő szakértelem hiányában. Hiszen sem az önkormányzatnál, sem a 
megmaradó ÁMK-nál nincs erre alkalmas személy. Az a félelme, hogy az ÁMK 
megszüntetése szerződésszegésnek minősülhet, ami visszafizetési kötelezettséget jelent a 
fenntartók számára. 
 
Garamvölgyi György, ÁMK igazgató: A felnőttképzést mindenképpen tovább kell vinni. 
Ha az Önkormányzatoktól kapnak felkérést, Ők, akik korábban a felnőttképzést vitték, 
rendelkezésre állnak. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Miért ne lehetne, hogy a Faluház intézményként, 
mint az ÁMK jogutódja vigye tovább a felnőttképzést? 
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Császár László, körjegyző: A gond az, hogy ha a Faluház, mint jogutód viszi tovább a 
felnőttképzést külön intézményként, akkor oda is ki kell nevezni egy vezetőt, mert azt, mint 
intézményt nem fogják vezető nélkül bejegyezni. Az ÁMK-nak viszont lehetne a vezető 
óvónő a vezetője jogilag. Azért merült fel ez az öszvér megoldás, mert így lehet a 
leggazdaságosabban eleget tenni az előírásoknak.  
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: A projekt március 31-én lezárult. Miből 
következtetünk arra, hogy a fenntartási kötelezettség nem teljesítése esetén a teljes 
támogatási összeget vissza kell fizetni? 
 
Császár László, körjegyző: Nem biztos, hogy teljes visszafizetési kötelezettség lesz, ez a 
támogatáskezelő döntésének függvénye, a szerződésszegés mértékének megítélése alapján. 
Ez az intézményi forma, mint elképzelés, a kényszer szülte megoldás, egyszerűen nem volt 
arra jobb ötletünk, hogyan lehetne a fenntartási kötelezettséget intézményi formák között 
kezelni. 
 
Baloghné Bacsa Ibolya: A felnőttképzésnek van egy csapata, akik a feladatot, a 
minőségbiztosítással együtt koordinálják, elvégzik. Ha ez a csapat megkapja a feladatot, a 
felnőttképzési feladat megy tovább. 
 
Garamvölgyi György, ÁMK igazgató: Akár önkéntes szerződéssel is vállalják a feladat 
ellátását. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Kérdés, mi van akkor, ha esetleg a Klebelsberg 
elhelyezi a Őket, ki fogja tovább vinni a felnőttképzést? Alapvetően az a gond, hogy egy 
üres intézményt tartunk ezzel a megoldással fenn a jövőben. 
 
Császár László, körjegyző: Fontos, hogy fenntartói anyagi hozzájárulás nélkül kerüljön 
megszervezésre a továbbiakban a felnőttképzési feladat ellátása.  
 
Garamvölgyi György, ÁMK igazgató: Évente egy önköltséges tanfolyam is biztosítja a 
fenntartási kötelezettség teljesítését. Akár önkéntesen, díjazás nélkül is vállalható ez. 
Amennyiben azonban rentábilis, esetleg pozitív anyagi eredményt hoz a képzés, akkor 
korrekt módon, a keletkezett haszon arányos elosztása legyen a cél. Ha a fenntartók úgy 
döntenek, a felnőttképzési feladatot másnak is átadhatják. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Ez pont a non-profit kft céljaival egyezik meg. Mi, 
a fenntartók abban leszünk érdekeltek, hogy ne kelljen a támogatási összeget visszafizetni. 
 
Baloghné Bacsa Ibolya: Ha Sárhida a közművelődési feladat ellátását az ÁMK-nál hagyja, 
azt tudni kell, hogy az IKSZT feladatok mellett erre neki nem lesz ideje, lehetősége, azt más 
módon kell megoldani. 
 
Garamvölgyi György, ÁMK igazgató: Az idei évre volt közművelődési megállapodás 
Sárhida Önkormányzattal, ez azonban nem működött jól. A jövőben vagy jól működő 
emberi kapcsolatokra, vagy korrekt megállapodásra lehet alapozni a közművelődési feladat 
ellátását. Ha a közművelődési feladat az ÁMK kereteiben kerül ellátásra, éves költségvetés 
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alapján, a közművelődési tervben foglaltak megvalósításához az anyagi forrást is biztosítani 
kell. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   

126/2012. számú határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete a köznevelési 
feladatot ellátó egyes önkormányzati fenntartású intézmények állami 
fenntartásba vételéről szóló törvény alapján elkészített – jelen 
jegyzőkönyv 1. számú mellékletét képező - „a köznevelési 
intézmények állami fenntartásba vételével összefüggő intézmény 
átadás-átvételről, a feladatellátáshoz kapcsolódó  létszám átadásról, 
valamint a feladatellátáshoz kapcsolódó vagyonelemek, jogok és 
kötelezettségek megosztásáról” elnevezésű Megállapodást 
jóváhagyja.  
Felhatalmazza a polgármestert a Megállapodás aláírására. 
Határidő: folyamatos. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 

 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
5 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:   
 

127/2012. számú határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete a hozzájárul, hogy 
Zalatárnok község Önkormányzata a Göcsej Kapuja Bak ÁMK 
közös fenntartású intézményt létrehozó önkormányzati Társulásból 
kilépjen. A képviselő-testület jelen jegyzőkönyv 2. számú melléklete 
szerinti tartalommal 2012. december 31-i hatállyal jóváhagyja a 
Társulási Szerződés módosítását és egységes szerkezetben 
jóváhagyja azt. 
Határidő: folyamatos. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 
 

Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
5 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:   

  
128/2012. számú határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete 2013. január 1. 
napjától a Göcsej Kapuja Bak ÁMK közös fenntartású intézmény 
Alapító Okiratának módosítását jelen jegyzőkönyv 3. számú 
melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja és egységes szerkezetben 
a melléklet szerint adja ki.  
Határidő: folyamatos. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 
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Császár László, körjegyző: Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy 2013. január 1. napi 
hatállyal vezető megbízást kell adni a Göcsej Kapuja Bak ÁMK intézmény vezetőjének. 
 

Molnár Károly, polgármester a döntés meghozatalára 2038 órakor zárt ülést 
rendel el. 

 
 A képviselő-testület nyílt ülése 2047 órakor folytatódott. 
 
 

2. Válicka-völgye és Térsége Területfejlesztési és Idegenforgalmi 

Társulás további működtetése. 
Előterjesztő: Molnár Károly polgármester. 

Molnár Károly, polgármester: Elmondja, hogy a Válicka-völgye elmúlt heti társulási 
tanácsi ülésén felmerült a Társulás további működtetésének, fenntartásának kérdése. Több 
polgármester véleménye szerint a Társulás kiüresedett, nem látja el feladatát. Véleménye 
szerint azonban továbbra is fenn kellene tartani a társulást. Felmerült annak lehetősége, hogy 
Pusztaederics és Tófej Önkormányzata kezdeményezésével a házi segítségnyújtás feladat 
ellátására kilépnénk a TÁMASZ Alapszolgáltatási Intézményből és egy szűkebb körű 
társulásban látnánk el a feladatot, mivel a TÁMASZ 2013. januártól térítési díjat kíván 
bevezetni. Ez a díj az ellátott nyugdíjától függően 3.000,- és 20.000,- Ft is lehet. Ha a 
Társulást fenntartanánk, esetleg ez is szolgálhatna a szociális feladat intézményi kereteként. 
 
Balogh Elemér, települési képviselő: A Válcka társulás Bak kezdeményezésére jött létre, 
nem lehet csak úgy kilépni belőle. 
 
Császár László, körjegyző: Megfontolandó, hogy a társulásokat 2013. július 1-től jogi 
személyiségű társulássá kell átalakítani, lényegesen bővebb kisegítő feladatkört kell a 
hivatalnak ellátnia a társulásokkal kapcsolatban. A szociális feladatok ellátása ügyében nem 
biztos, hogy a területfejlesztési és idegenforgalmi társulás a legcélszerűbb forma. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   

130/2012. számú határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilvánítja azon 
szándékát, hogy a Válicka-Völgye és Térsége Területfejlesztési és 
Idegenforgalmi Társulásban továbbra is társult tagként részt kíván 
venni. 
Bak község Önkormányzata egyúttal szándéknyilatkozatban jelenti 
ki, hogy a Tófej központtal, Bak, Baktüttös, Pusztaederics, 
Szentkozmadombja, Tófej, Zalatárnok településekkel közösen a 
szociális étkezés, házi szociális gondozás, idősek nappali ellátása, 
családsegítés, gyermekjóléti szolgálat feladatokra a 2013. évben – a 
működési engedély függvényében – létrehozandó Társuláshoz 
csatlakozni kíván. 
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Határidő: folyamatos. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 

 
 

3. Egyebek. 
Előadó: Mindhárom napirendnél Császár László körjegyző. 

 

3.1. 2012. évi szakfeladat rend. 
 

Császár László, körjegyző: A Magyar Államkincstár részére utólag be kell nyújtani a 
határozati formában jóváhagyott, 2012. évi szakfeladat rendet, melyet a költségvetési 
rendelet már amúgy is tartalmaz. Jelen jegyzőkönyv 4. számú melléklete szerint ismerteti a 
szakfeladat rendet. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

131/2012. számú határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete jelen jegyzőkönyv 4. 
számú melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja az Önkormányzat 
2012. évi szakfeladat rendjét. 
Határidő: folyamatos. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 
 
 

3.2. Önkormányzati adósságkonszolidáció. 
 
Császár László, körjegyző: Mint a médiákból már közismert, a kormányzat átvállalja az 
5000 fő alatti települések adósságállományát – bizonyos kivételekkel. Ezen kivételek közé 
Bak Önkormányzata nem esik, így a jelenleg fennálló teljes adósságállomány, amely 9,8 
mFt összegű fejlesztési hitel az IKSZT beruházásból, illetve 9,5 mFt összegű folyószámla 
hitelből tevődik össze, kiegyenlítésre kerül. A konszolidáció keretében a hitelt nyújtó 
pénzintézetek kapják meg a Kincstártól közvetlenül a hitel és a kamatok összegét. Az 
Önkormányzat adatokat, információkat szolgáltat, illetve döntést hoz, hogy részt kíván-e 
venni a konszolidációban. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
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132/2012. számú határozat: 
1. A képviselő-testület a Magyarország 2012. évi központi 
költségvetéséről szóló 2011. évi CLXXXVIII. törvény (a 
továbbiakban: költségvetési törvény) 76/C. §-ban foglaltakra 
figyelemmel kinyilvánítja, hogy a törvényben írt feltételekkel 
tartozásai megfizetéséhez igénybe kívánja venni az állam által 
biztosított, egyszeri, vissza nem  térítendő költségvetési támogatást, 
azon adósságelemek tekintetében, amelyekre a költségvetési törvény 
a támogatás igénybevételét lehetővé teszi. 
2. A képviselő-testület kijelenti, hogy 2012. december 12-én 
adósságrendezési eljárás alatt nem áll. 
3. A képviselő-testület a Polgári Törvénykönyvről szóló 1959. évi 
IV. törvény 286. § alapján hozzájárul, hogy az 1. pontban megjelölt 
adósságelemek tőke és járulékrészét, valamint egyéb költségeit az 
önkormányzat helyett az állam közvetlenül megfizesse a 
hitelezőknek/kölcsönnyújtóknak. 
4. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az 
önkormányzat nevében: 
a.)  a hitelezők/kölcsönnyújtók által  az érintett adósságelemek  tőke 
és  járulékrészéről, valamint egyéb költségeiről kiállított 
nyilatkozatot aláírja 
b.) a költségvetési törvény szerint, határidőre szolgáltassa a 
szükséges adatokat a Magyar Államkincstár felé és ahhoz csatolja a 
szükséges nyilatkozatokat, igazolásokat, egyéb dokumentumokat, 
c.) a költségvetési törvény 76/C. § (10) bekezdésében meghatározott 
megállapodást megkösse, amennyiben azt az államháztartásért 
felelős miniszter kezdeményezi. 
5. A képviselő-testület kijelenti, hogy az önkormányzat nem 
rendelkezik olyan betéttel, vagy egyéb számlaköveteléssel, 
szerződéssel, ami kifejezetten a konszolidációval érintett 
adósságelemhez kapcsolódik, illetve annak fedezetére, vagy 
teljesítés biztosítékául szolgál. 
6. A képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy 76/C. § szerinti 
adósságkonszolidáció során a Magyar Államkincstár a banktitkot 
képező, az önkormányzatra vonatkozó, a törlesztéshez szükséges 
adatokat, információkat, megismerje és kezelje.  
Felelős: Molnár Károly polgármester. 
Határidő: 2012. december 17. 

 

3.3. PA-MED Bt. fogorvosi ügyeleti megállapodása. 
 
Császár László, körjegyző: Jelen jegyzőkönyv 5. számú melléklete szerint ismerteti a 
fogorvosi ügyeleti szerződés módosítására irányuló tájékoztatást. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
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hozza:   
 

133/2012. számú határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete jelen jegyzőkönyv 5. 
számú melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja a fogorvosi 
ügyeleti ellátásra vonatkozó megállapodás módosítását a PA-MED 
Egészségügyi Szolgáltató Bt-vel. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ellátási 
szerződés módosítás aláírására. 
Határidő: haladéktalanul. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 

 

3.4. Egyéb felvetések. 
 
Balogh Elemér, települési képviselő: A hóeltakarításra nem voltunk felkészülve. Jobban rá 
kell készülni, be kell készletezni megfelelő mennyiségű sót, gondoskodni kell lapátosokról. 
Zalaegerszegen a közmunkások addig nem mehettek haza, amíg nem voltak letakarítva a 
járdák. Mutassunk példát a lakosságnak, hogy az önkormányzati kezelésű utak, járdák le 
vannak takarítva. Különös figyelmet kell fordítani a buszvárók állapotára, hiszen a havazás 
után jó néhány nappal még mindig jegesek voltak azok. 
 
Mivel a napirendhez kapcsolódóan további javaslat és észrevétel nem hangzik el, a 
polgármester a képviselő-testület nyílt ülését 2146 órakor bezárta. 

 

k.m.f.    

 
 
 
             Molnár Károly                                       Császár László 
               polgármester                                              körjegyző 
 
 
A jegyzőkönyvet hitelesítette: 
 
 
 
 Balogh Elemér    Németh Dezső 
          települési képviselő          települési képviselő 
 


